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Bármilyen ötlete van, mellyel óvodánk még jobb lehetne, kérem, röviden írja le! 

 Csak így tovább!  

 érdemes lenne felkészülni arra a lehetőségre, ha esetleg elmegy egy óvónő, a pótlása rövid 
időn belül megvalósítható legyen.  

 A nagycsoportosok - de már a középsősök esetében is! - fontosnak tartom a differenciált 
altatást. Ne kelljen csendben nézelődnie annak, aki nem tud aludni, olyan jó lenne, ha ők is 
hasznosan tölthetnék ezt az időt, ami nem is rövid. Ha elfogadjuk, h mások vagyunk; más a 
fejlődésünk, akkor ez igaz az alvásigényre is. Ezt az óvoda nem igazán oldotta még meg, de 
nagyon szurkolok, h találjon rá nem látszat, hanem valós megoldást. :-) mert amúgy meg 
szuper dolgokat csinál!!! 

 Még több kommunikáció a szülők felé arról, hogy éppen mi történik, milyen projektek 
vannak. 

 Teljesen meg vagyunk elégedve! Tökéletes! Örülök hogy kislányom ide járhat Önökhöz! 
Köszönöm 

 Fantasztikus fejlődésen ment keresztük az óvoda az elmúlt 7 évben (2013-ban kezdte 
nagyfiúnk Zozó az ovit itt: nagyon felkészülten ment iskolába, angolul szépen beszél és ért, 
versenyket nyer és ér el szép helyezéseket matek, versmondás és nyelvtan fronton! Most a 
kicsi végez majd itt, Gabó, aki hatalmasat fejlődött mindenben az elmúlt években!), nagyon 
helyesek a pedagógusok, felkészült a vezetés, kedves a Titkárság, tisztaság van mindenütt, jól 
felszerelt az udvar, kiváló a sószoba, nagyszerű a tornaterem! Mindenkinek ajánlom és fogom 
is ajánlani az ovit, mi nagyon elégedettek vagyunk a munkájukkal, tisztelettel és hálásan 
köszönjük! üdv. Várady Ágnes 



 Véleményem szerint nagyobb (drágább) programok előtt (pl. Kolompos együttes koncert 
farsangkor) érdemes lenne egy gyors felmérést végezni, hogy a szülők nagyobb része 
támogatja-e, igényli-e. Ne a kész tényekkel (és fizetendőkkel) kelljen csak szembesülnünk. 

 Akadálymentesített bejárat 

 Akadálymentesítés csak ez az egyetlen pont ami hiányos számomra, egyébként egy szipi-
szupi óvoda és imádjuk!!!! 

 Az épület akadálymentesítése célszerű lenne, ui nagyon sok kis testvér születik. 

 A bejarati resznel oldalrol ki lehetne alakitani egy rampat a babakocsis szulok reszere illetve a 
bejarat melletti felnott wc-ben ( eletmento sokszor-koszonjuk) egy fogas jol jonne az ajto 
belso felere. Telen nem tudjuk a kabatunkat hova lerakni, amig hasznaljuk a wc-t. 

 Szívesen vennénk, ha lenne gyerekjóga délutáni foglalkozásként. 

 Sportok között szívesen látnám a harcművészetet. Ha lehet bármit tenni az óvoda környéki 
parkolók kultúráltabb kialakításáért, az nagyon jó lenne. Esőben szinte mindegyik tiszta sár, 
ráadásul nincs (messze van) járda, ami a gyerekek biztonságos közlekedését biztosítaná. 

 N/A 

 Folyamatosan épül, szépül minden, de az udvaron még szerintem lehetne több játék, 
mászóka. 

 Udvari játékok "lelakottak" (legalább is a kiscsoportos részen), a forrásokhoz mérten (vagy 
akár a szülők anyagi hozzájárulásával vagy önkéntes munkájával) javítani vagy pótolni 
kellene. 

 Nem nagyon lehet mit javasolni, az óvoda már így is nagyon jó. 

 Kicsit szigorúbban kezelném azt a kérdést, hogy beteg gyermeket nem lehet közösség be 
hozni.  

 Nem ötlet, csak köszönet: Szuper a szülők tájékoztatása; az óvoda felszereltsége; szeretjük a 
benti családias, harmónikus közeget; mindig jó érzéssel lépünk be az óvoda ajtaján; az óvoda 
pedagógusok állandósága hatalmas biztonságot ad, külön kiemelendő (kerületi szinten 
főként), hogy fix óvodai pedagógusok párban harmóniában dolgoznak, ez biztos a vezetőség 
érdeme is.  

 Köszönjük, hogy vigyáznak a gyerekeinkre és fejlesztik őket. 

 pályázni lehetne a régi bölcsi épületére, és ott tornatermet kialakítani 

 A beszoktatással kapcsolatban írt megjegyzésemet ide újra írnám:-) 

 klíma + bejárati ajtó lecserélése 

 Ne zárják el a gyerek elől a játékokat! Pl. délután is lehessen játszani a babaszobában, 
levehessék a polcról a játékokat a gyerekek.  

 Szülői ötletládát ki lehetne tenni a földszintre, ahová bármilyen ötletet leírva bedobhatnának 
a szülők.  

 Kulfoldon volt ez elott a kislanyunk ovodas es kint egy Storypark nevu applikaciot hasznaltak 
az ovonenik es minden nap kerult bele par kep ahol konnyen bepillantast nyerhettunk hogy a 
gyerekunknek epp milyen napja van, milyen projekten dolgoznak eppen. Talan kintrol nekem 
csak ez hianyzik. 

 A bejárati biztonsági ajtó nem tölti be a funkcióját - az esetek túlnyomó részében kód nélkül 
be lehet lépni az épületbe. Ez aggályos a gyerekek bizonsága szempontjából. A gond az lehet, 
hogy nem csukódik be magától, a szülők egy része nem húzza be maga után. Biztonsági 
kamerák felszerelése is indokolt lenne, mert ilyen módon az illetéktekenül belépő személyek 
azonosíthatók lennének.  

 Nem a pedagógusoknak kellene eldönteni hogy használják e a sószobát, hanem minden 
csoportnak kellene kötelezően 1 nap amikor valamilyen foglalkozást ott csinálnának! 
Köszönjük! 

 Kevesebb gyerek vagy napi 2 angol pedagogus. A magyar ovonok legyenek kedvesebbek 
nyilvan szimpatia kerdese is de azt gondolom hogy a fentebb irtaknal hogy hazakuldik a 
gyereket mert nyaron nem szeretne ha sok gyerek lenne anyuka mivel otthon van (varandos 



vagy kisebb teso muatt)ugyis raer alapon...az indok az volt hogy jobb a gyereknek az 
anyukajaval. Szerintem az ilyen koru gyerekek a tarsaik kozott erzik jol magukat. De ezt egy 
ovononek inkabb kellene tudnia. Ovoda epuletenek korszerusitese. 

 Alacsonyabb hőmérséklet az óvoda épületében. 

 Teljesen elégedettek vagyunk. Mindenkinek ilyen óvodát kívánunk (Tégla) 
 

 


